
 

Wereldwijde jaarthema is Engage Rotary, Change Lives! Met als 

onderliggende idee dat door inzet voor 

anderen, ook jouw eigen leven verandert. 

Onze gouverneur Onno Koerten heeft hiervan 

als afgeleid thema de 3V’s, te weten 

vernieuwen (verandering), verjongen (nieuwe 

instroom, nieuw bloed) en verbinden 

(fellowship). Op 23 oktober 2013 zal de 

gouverneur onze club bezoeken. 

Ons jaarthema is Bouwen aan Rotary en hieronder kun je ook verstaan 

Bouwen aan Verbinden. 

Joseph Govaarts: “Nieuwe manier van werken, waarbij eigenlijk alles blijft 

zoals wij het eerst deden. De voorzitter neemt bijv. kennis van een initiatief 

van een bepaald thema, stuurt dat naar de programmacommissie, die kijkt 

hoe past dit binnen het jaarthema Bouwen aan Rotary, neemt contact op 

met bijv. vocational, vocational neemt inhoudelijk contact op en stemt 

vervolgens weer af met de programmacommissie.” 

Figs & Facts 

34 zones en 538 districten wereldwijd, waarvan 7 

districten in Nederland met 478 clubs. Wij zijn 

onderverdeeld in Zone 13 Sectie A, district 1600 met 

74 clubs en 2901 leden waarvan 629 vrouw en 2272 

man. 

Bespreking clubzaken – vooruitblik 
jaarprogramma en jaarthema plus beleid 

(duopresentatie Joseph Govaarts en Marco Lurks 

Bouwen aan Rotary 

Clubbericht door Marit Oosenbrug 

(ter vervanging van John Bakker) 
10 juli 2013 

Vocational 

Vanuit programmacommissie 

gelinkt aan Sytske Boersma 

Community Service 

Vanuit programmacommissie gelinkt 

aan Ed Gareman 

International 

Vanuit programmacommissie gelinkt 

aan Wieger Visser en Joseph Govaarts 

en overige zaken zoals feesten en 

evenementen. 

Binnen onze club is niet de 

grootste vraag waar ligt 

onze focus voor dit jaar, 

maar het thema van deze 

avond was: Wat doen die 

zakjes bonbons op tafel? Kan 

ik het eten overslaan en er 

alvast aan beginnen? Hoe 

verdelen wij het aantal 

bonbons in het zakje over 

het aantal tafelgenoten? 

Gelukkig konden wij weldra 

weer focussen op waar het 

echt om draait. Sytske 

Boersma kwam met het 

verlossende antwoord: “Ik 

ben jarig vandaag!” 

Wat doen die zakjes 

bonbons op tafel? 

Esprit du Rotary als verbindende factor – nauw gelinkt aan feesten en evenementen  
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Opmerkingen: 

Clubservice hoort eigenlijk bij de inkomend 

voorzitter. 

Als avenues voorzien dat ze voor een activiteit kosten 

maken dan moeten zij met de penningmeester kijken 

hoe dit past in de begroting. 

Pam Perquin, onze een na laatste oudste/nestor mist 

tot nu toe het verplichte avondje van zes, minimaal 1 

maal levensbericht en de beroepspraatjes van de 

nieuwe leden in het programma. 

Carel Bruens wenst met ‘jij’ aangesproken te worden, 

wat opvallend is voor een rechter. Echter Joseph 

Govaarts persisteert in de aanspreektitel “u”, wat 

voor Carel waarschijnlijk eveneens wennen is dat zijn 

wensen niet worden ingewilligd. Nog opmerkelijker is 

de reden hiervoor. Joseph heeft een cursus gevolgd 

??! waarbij hem is geleerd om bij het aanspreken van 

publiek in het algemeen het woord “u” te gebruiken 

(professioneler, meer autoriteit) en bij gesprekken 

onderling “je en jij”. Ze zijn echter bij de cursus 

kennelijk vergeten te vermelden dat dit niet geldt als 

men “onder ons” is. Anders wordt het wat vreemd bij 

de speeches tijdens verjaardagen in huiselijke kring. 

 

Hoe wij als programmacommissie denken te Bouwen aan Rotary? Oftewel langs de 
vier pijlers waarop Rotary rust: de 4 avenues vocational, community service, 
clubservice en international: 
Stap 1 – Is er een idee over hoe u denkt te bouwen aan Rotary? 

Stap 2 – Input meegenomen van de leden 

 

 

 

 

 

Wij mogen van harte welkom heten Marcel den Ouden 

als potentieel nieuw lid. Hij wil graag kijken hoe het 

er bij ons aan toegaat alvorens wel of niet lid te 

worden. De hamvraag is: Is dit de eerste keer van de 

gebruikelijke drie keer of is dit de eerste keer en 

daarna volgt nog een eerste keer van de eerste drie 

keer? 
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Waar gaat de discussie over? 

Sluiten wij aan bij een van de goede 

doelen waar de huidige clubs mee 

verbonden zijn, te weten St. Leergeld, 

St. Miro, de “Voedselbank” of zoeken wij 

een ander doel dat minder aan 

Zoetermeer/lokaal gelinkt is om te 

zorgen dat het een landelijk aansprekend 

doel is. 

Of zoeken wij iets dat aansluit bij 

Rotarydoelen, te weten water, 

gezondheid moeder & kind, 

basisonderwijs, alfabetisering en 

economische ontwikkeling? 

Of nog breder de verbinding zoeken, 

bijvoorbeeld kijkend naar de 

verschillende bevolkingsgroepen, 

begrijpen wij elkaar wel en hoe zou je 

dit vorm kunnen geven, kunnen wij iets 

op gang brengen, wat daarna door 

anderen binnen hun eigen gemeenten 

ook kan worden uitgerold? 

 

Hoe onderling verbinden? Fellowschip, 

samenleving en de volgende generatie? 

 

 

Er is een commissie ingesteld vanuit de 

drie Rotaryclubs. John van Dijk stuurt 

voor zijn vakantie binnen 1 à 2 dagen 

een voorstel in om te kijken naar wat het 

overkoepelende goede doel zou 

kunnen/moeten zijn en wanneer er een 

bijeenkomst kan worden gepland. Hierbij 

rekening houdend met vakantieperiode 

en het feit dat de gouverneur met zijn 

bezoeken in september start. 

 

 

 

 

 

 

 

Wanneer komt men? Wanneer is iemand bereid om zijn 

vrije tijd ervoor op te offeren? Is dat een aantrekkelijk 

inhoudelijk programma? Is dat een aantrekkelijk 

entertainment en ontspanning? Of is dat een aansprekend 

goed doel? En het alle van de genoemde componenten zou 

moeten bevatten, te weten aantrekkelijk in inhoud, in 

entertainment en aansprekend goed doel? 

Ideeën zijn er genoeg, bijvoorbeeld Stichting ALS, Jazzprogramma, Candy Dulfer of 

iets kiezen wat landelijk leeft en zo subsidie van de gemeente binnenslepen en 

zorgen dat de gouverneur iets over de districtsconferentie bij alle te bezoeken clubs 

zegt vanwege het overkoepelende goede doel en wij ruimte krijgen in het Rotary 

blad. John van Dijk gaat in gesprek met de andere drie clubs hierover, want wij 

beslissen niet alleen. Alle drie de clubs moeten zich in een gemeenschappelijk goed 

doel kunnen vinden. 

Hoe krijgen wij genoeg leden naar de 
districtsconferentie? 
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Community Service – John van Dijk 

Er staat nog steeds een mogelijkheid open om een 

bezoek te brengen aan kamp Amersfoort 

gecombineerd met een bezoek aan het Ereveld. Dit 

heeft te maken met dat wij als club vorig jaar een 

graf hebben geadopteerd.  

In beginsel is hier interesse voor en verdere 

afstemming volgt. 

Vocational/dienstvaardigheid – Xandra 

Heemskerk 

Er staat een vocational weekend in Hotel de Witte 

Raaf te Noordwijk voor vrijdagmiddag laat 20 

september 2013 tot zaterdagmiddag na de lunch 21 

september 2013 gepland. Marco Lurks verheugt zich 

ten zeerste op de kennismakingsgame met veel humor 

& drank en met als overliggend thema Look & Feel, 

ingevuld door de voorzitter als betasten. “A dirty 

mind is a joy forever” (T.S. Eliot) vermoeden wij zo. 

Vraag aan is om aan te geven wat wij als leden, als 

club verwachten van vocational. De voorzitter heeft 

al een voorzet gedaan met zijn interpretatie van look 

& feel. 

Er is aan de programmacommissie verzocht om 6 

vocational programma’s op te nemen in het 

jaarprogramma – hierbij betreft het dilemma’s in het 

werk, beroepspraatjes en bedrijfsbezoeken. 

International – Carel Bruens 

Er is een praatstuk gemaakt met history, over hoe 

vorm te geven en over wat willen wij, wat willen wij 

er aan doen? Alle leden moeten het kunnen dragen.  

Verzocht wordt om een aparte bijeenkomst tweede 

helft september (na de zomerperiode). 

Clubservice – Joseph Govaarts 

Clubservice is een ondergeschoven kindje geweest de 

afgelopen jaren. Het gaat echter om de Esprit du 

Rotary. Joseph Govaarts vindt dat het vooral gelinkt 

is aan feesten en evenementen, aangezien deze 

bijdragen aan waar Rotary voorstaat, het gaat immers 

ook over reilen en zeilen van de club. 

 

 

 

Jeugdzaken – Wil Keulers (afwezig) 

Hoe verbinden met nieuwe generaties? Verbinding 

naar de jeugd, waaronder Rotaract en Ryla. Volgens 

Pam Perquin zouden wij allen kennis moeten nemen 

van het artikel hierover dat In het Rotary blad heeft 

gestaan. 

Anton Eelco Gerritsma bijt zijn tong af en slikt in, 

maar deze moet hij dan toch echt kwijt. Als wij 

willen excelleren op alle fronten dat gaat niet lukken. 

Wij moeten keuzes maken. Maar ja, Rome is ook niet 

in 1 dag gebouwd en de voorzitter geeft aan dat het 

nu tijd is van zaaien, waarbij uiteraard de focus voor 

het komende jaar duidelijk is: De 

districtsconferentie. 

Onze nestor merkt op dat regeren over je 

ambtsperiode echt niet de bedoeling is. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Continued… 

Voorzitters van de 
avenues aan het 

woord 
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Jaarplanning globaal 

Levensbericht Wim Blansjaar: 17 juli 2013 

Ghana Lielle Holman: 24 juli 2013 

Boekpresentatie Willemijn van Dijk 

Zeilclinic op Noord-Aa Pocahontas 

Barbecue bij Ton en Marijke 

Vliegschool – Ron Doets: 11 september 2013 

Reisverslag China Hans Eijer 

Sinterklaasfeest 

Kerstdiner: 19 december 2013 (verschuift misschien, verzoek 

een vrijdag) 

NL Doet: 22 maart 2014 

Districtsconferentie: 12 april 2014 

 

 

 

Interservice meeting, dat 

wil zeggen een bijeenkomst 

met alle serviceclubs zoals 

Lions, Juniorkamer, 

Soroptimisten, Kiwani’s, 

etc. Ervaring is dat dat zeer 

moeilijk is. Algemene 

opvatting is dat het alleen 

gedaan wordt als alle clubs 

mee willen doen. 

Vademecum Rotary 



 

 

 
 

 

Marian Perez gaat over de clubschrijvers. 

Robert de Kok houdt niet van verandering – wil de voorzitter voortaan aan 

de voorzitterstafel gaan zitten? 

Anton Eelco Gerritsma: er komt een schrijven over St. Community Service 

voor de nieuwe leden, degenen bij wie de akte meer dan 5 jaar oud is en 

voor hen die nog geen akte hebben maar wel willen. 

Pam Perquin: Per 1 januari geen akte meer nodig. Marian maakt dat niets 

uit. 

Carel Bruens: Hulde aan Pam voor de organisatie, locatie en het genot van 

de Haringparty vorige week!! 

De Rondvraag 

Opmerking 
clubschrijver: 
Niet zoveel 

praten, mijn pols 
wil fysio na 10 

kantjes schrijven 
en 6 kantjes 

tikken. 

Aanwezig:  

Wim Blansjaar, Sytske Boersma, 
Eugène Bridié, Carel Bruens, John van 
Dijk, Anton Eelco Gerritsma, Ed 
Gareman, Joseph Govaarts, Xandra 
Heemskerk, Robert de Kok, Marco 
Lurks, Steven Mast, Marit Oosenbrug, 
Marian Pérez, Pam Perquin, Wieger 
Visser en Daan van Wijk.  
 

Attendance: 53,13 % 
 

 

 


